

Surat Berita PIBG Bil. 4

Pengerusi PIBG Sekolah Rendah Kunimi Bandar Sendai Takanobu Iwamoto

Saya ingin mengucapkan terima kasih kepada anda semua kerana kesihatan anda yang berterusan. Terima kasih yang tidak terhingga di atas pemahaman dan kerjasama yang diberikan dalam aktiviti PIBG. Baiklah, pada hari Rabu, 18 Oktober, kami telah mengadakan mesyuarat jawatankuasa pemandu kali kedua di bilik persidangan PIBG Sekolah Rendah Kunimi, dan kami ingin melaporkan kandungan perbincangan seperti berikut.

<Kandungan perbincangan jawatankuasa pemandu ke-2>

ýPerbincangan

1. Rancangan aktiviti tahunan dan laporan daripada setiap jawatankuasa telah diluluskan. 2. Audit interim telah diluluskan. 3. Selepas menerima keputusan tinjauan projek pembukaan kolam, kami akan meneruskan kerja-kerja pendaftaran dan pembuatan dokumen untuk tahun hadapan.

Saya akan berjumpa

dengan awak. 4. Semakan panduan buku panduan telah diluluskan. 5. Mengenai acara PIBG "Pesta Yakiimo!"

•Ia telah diluluskan untuk membayar ucapan terima kasih kepada sukarelawan daripada perbelanjaan acara PIBG.

6. Penyampaian surat penghargaan kepada penyumbang PIBG Sekolah Rendah Kunimi

•Telah diluluskan untuk menyampaikan surat penghargaan kepada Encik Fumihiko Senda, pemilik "Kohira Town Wisteria," untuk menyatakan rasa terima kasih kami yang mendalam atas sumbangan beliau yang lalu.

ýPerkara laporan

1. Mengenai bayaran bas untuk mesyuarat rekod trek dan padang

gred 6 - Sebanyak 159,280 yen untuk 2 bas telah dibayar daripada geran PIBG. 2. Berkenaan perubahan laporan selepas acara PIBG diadakan

•Laporan acara akan diedarkan di Manabi Pocket dengan kerjasama guru-guru agar dapat menyampaikan suasana hari tersebut kepada semua ahli dengan cara yang lebih mudah difahami.

3. Meminta sumbangan pakaian seragam gim

•Jika anda mempunyai pakaian seragam gim dari Sekolah Rendah Kunimi yang tidak bersaiz atau tidak bercadang untuk digunakan, sila dermakan. Ibu bapa hendaklah membawa bahan tersebut terus ke sekolah pada hari pembentangan pembelajaran pada 9 November (Khamis) atau hari latihan penyerahan pada 18 November (Sabtu). Sebuah kotak koleksi akan diletakkan di pintu masuk gimnasium. Kami akan menghubungi anda semula mengenai acara penyerahan di kemudian hari.



4. Berkenaan Festival PIBG Bandar Sendai ke-20 pada tahun 2020 - Kami ingin memaklumkan kepada anda tentang Festival PIBG Bandaraya Sendai. Kami juga mempunyai pengenalan sekolah untuk Sekolah Rendah Kunimi, jadi sila lihat.



"Pada masa reformasi PIBG, ikatan yang telah terjalin,
menghantar fikiran kami dari bandar Sendai yang berjaga-jaga!!"

Tarikh dan masa: 12 November (Ahad) 10:00 a.m. hingga 3:00 p.m.

Lokasi: Civic Plaza di hadapan Dewan Bandaraya, laman web festival khas

5. Berkenaan pengambilan tenaga pengajar trafik

•Biro Warga Bandar Sendai sedang merekrut tenaga pengajar trafik untuk memastikan keselamatan lalu lintas di kawasan setempat, seperti menyediakan panduan jalan di laluan sekolah dan mengarahkan lalu lintas pejalan kaki di acara. Jika anda ingin menerima risalah, sila hubungi ibu pejabat PIBG melalui e-mel . kunimi.espta@gmail.com

6. Penyiaran buku panduan PIBG yang telah disemak di laman utama PIBG

•Buku panduan PIBG akan tersedia untuk dilihat di laman utama PIBG. Kami juga akan mengedarkan buku kecil bercetak kepada mereka yang memintanya. Jika anda ingin versi semakan buku kecil, sila isi borang permohonan di bawah dan serahkan selewat-lewatnya pada hari Khamis, 2 November.



multilingual version
多言語はこちらから

Borang permohonan buku panduan PIBG

yyyyyyyyyyyyyyyyyy Garisan pemotongan yyyyyyyyyyyyyyyTarikh Akhir 2 November yyj penjagaan maksiat pengetua

Saya ingin menerima salinan buku panduan PIBG.

tahun

Nama anak kumpulan